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رئیس دانشگاه و اعضای هیئت رئیسه در نخستین دیدار نوروزی 

خود، میزبان وزیر بهداشت و خانواده صمیمی دانشگاه بودند و 

گرم ترین شادباش ها را نثار یکدیگر کردند.

این دیدار نوروزی همچون سال های گذشته در فضای فرح بخش 

موزه تاریخ علوم پزشکی و در 14 همین روز فروردین 97 برگزار شد.

دکتر عباسعلی کریمی، رئیس دانشگاه، در سخنانی ضمن تبریک 

سال نو و فرارسیدن بهار طبیعت به خانواده بزرگ دانشگاه علوم 

پزشکی تهران گفت: دیدوبازدید سنت خوبی است که از قدیم 

در دانشگاه مرسوم بوده است. البته درگذشته ها، این دیدار در 

محوطه دانشگاه برگزار می شد اما چند سالی است که به صورت 

متمرکز و در ساعات مشخص و از پیش اعلام شده، برگزار می شود.

 رئیس دانشگاه، روز دیدار نوروزی را یکی از روزهای خوب سال 

در دانشگاه توصیف کرد و گفت: در این روز فرصت خوبی فراهم 

می شود که اعضای هیئت علمی و کارکنان به طور صمیمانه و به دوراز 

و گفتگو  دیدار  یکدیگر  با  و  دانشگاه  با مسئولان  مسائل کاری، 

کنند. سنت های خوبی در کشورمان وجود دارد که یکی از آن ها 

دیدوبازدید نوروزی است و معمولًا بین خانواده ها انجام می شود و 

ما هم به عنوان خانواده بزرگ دانشگاه این سنت را به جا می آوریم.

دیدوبازدید نوروزی در دانشگاه

رئیس دانشگاه: با تلاش و امید، آینده بهتری را 
برای دانشگاه بسازید
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وی افزود: این سنت خوبی که روسای پیشین دانشگاه به جای 

باید ادامه پیدا کند و بر کیفیت و کمیت آن افزوده  گذاشتند 

شود چراکه در محفلی صمیمی و به دوراز تکلف و سخنرانی های 

یک سویه، ارتباط دوستانه ای در خانواده دانشگاه برقرار می شود. 

جا دارد از مدیرانی که این سنت را پایه گذاری کردند و کسانی 

که مشتاقانه از آن استقبال می کنند قدردانی کرد.

دکتر کریمی با اشاره به حضور وزیر بهداشت در مراسم دیدار 

نوروزی دانشگاه گفت: بازدید نوروزی از ساعت 10 صبح تا یک 

همراه  به  بهداشت  محترم  وزیر  که  بود  تعیین شده  بعدازظهر 

معاونان و مدیرانشان حدود ساعت 11 به موزه آمدند و با اعضای 

هیئت علمی و کارکنان دیدار کردند.

رئیس دانشگاه تصریح کرد: من به عنوان عضو کوچکی از خانواده 

از  و  داشتم  این سه ساعت  در  احساس خوبی  دانشگاه،  بزرگ 

دیدن این همه شور و شعف و روی خوشی که خانواده دانشگاه 

نسبت به همدیگر دارند انرژی مضاعفی گرفتم. چنانچه در طول 

سال گذشته هم تلخ کامی ها و مسائلی پیش آمده، امیدوارم با این 

همدلی و نگاه مثبتی که همکاران نسبت به یکدیگر دارند برطرف 

شود و همه کمک کنیم تا دانشگاه به نحو احسن اداره شود.

وی با اشاره به ارزیابی خود از دانشگاه در سال پیش رو گفت: 

نگاه من همواره مثبت و امیدوارانه است. مشکلات همیشه بوده 

و خواهد بود. ما به عنوان مسئولان دانشگاه دورهم جمع شده ایم 

که باکار، تلاش و امید مسائل را برطرف کنیم.

دکتر کریمی بابیان اینکه مشکلات دانشگاه مربوط به مشکلات 

کشور است و همه ما در یک کشتی هستیم و بایستی با کمک هم 

آن را به سرمنزل مقصود برسانیم گفت: احساس وظیفه دانشگاه 

نسبت به جامعه بسیار زیاد است و ما به عنوان سکان دار کشتی 

دانشگاه موظف هستیم با آرامش، انرژی و روی خوش بیشتری 

به تلاش در این عرصه ادامه دهیم.

رئیس دانشگاه با تأکید دوباره بر حفظ احترام و تکریم نیروی 

انسانی دانشگاه گفت: بارها و بارها تأکید کرده ام که نیروی انسانی 

سرمایه اصلی دانشگاه است و باید حواسمان به حفظ احترام و 

تکریم نیروی انسانی در سطوح مختلف باشد.

وی افزود: دانشگاه علوم پزشکی تهران حدود 20 هزار پرسنل، 14 

هزار دانشجو و 2 هزار عضو هیئت علمی دارد که باید زمینه کار 

بهتری برای آنان فراهم شود و مسئولان دانشگاه موظف اند باروی 

خوش، صبر و حوصله تلاش کنند تا مشکلات دانشگاه کمتر شود.

دکتر کریمی در پایان سخنان خود، اظهار داشت: من به عنوان 

مسئول دانشگاه افتخار می کنم که در خدمت دانشگاه و دانشگاهیان 

هستم و تمام تلاش را می کنم تا دانشگاه با آرامش بیشتری به 

پیشرفت و توسعه ادامه دهد. 


